



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 20-09-2023 10:57:56 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: AM 10:57:56 2023-09-20 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of UNITED FINANCIAL INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 13:00 on 15-10-2023 at Zoom to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة المتحدة للاستثمارات المالية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2023-10-15 الساعة 13:00 في وصلية الاتصال المرئي والالكتروني (زووم) وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Complete acquisition of another company</p>	<p>تملك شركة أخرى كلياً</p>
<p>Inviting the company's extraordinary general assembly to discuss the decision to own 100% of the capital of EFG Hermes/Jordan.</p>	<p>دعوة الهيئة العامة غير العادية للشركة لغايات مناقشة قرار تملك 100% من رأسمال شركة المجموعة المالية هيرميس / الأردن.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رانيا حجازي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي</p>